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اولین نشســـت خبری دراگان اســـکوچیچ، سرمربی تیم ملی 

فوتبال ایران روز گذشته برگزار شد. مهم ترین سوالات به نحوه 

انتخاب وی و شـــایعات پیرامون این ماجرا اختصاص داشـــت 

کـــه او نیز تاکید کرد همه چیز طبـــق روال عادی پیش رفته و 

پشت پرده ای در کار نبوده اســـت. او تاکید کرد هرگز مشکل 

قلبی نداشـــته و مشـــکلش آلرژی بوده که رفع شده است! در 

ادامه صحبت های مهم سرمربی کروات تیم ملی در این نشست 

را می خوانید.

 می خواهیم در همه بازی ها پیروز شویم

انتخاب من افتخار بزرگی برای ماست. فکر می کنم این اولین بار 

اســـت که یک مربی خارجی پس از پنج ســـال حضور در ایران 

به عنوان مربـــی تیم ملی انتخاب می شـــود. این موضوع بار 

مســـئولیت را بر دوش من سنگین تر می کند. شاید تا الان تیم 

ملی در مسیر درستی قرار نداشته، اما اینجا هستم تا با دانشم 

در راستای موفقیت تیم ملی قدم بردارم. هدف ما این است که 

هر بازی را با پیروزی پشت سر بگذاریم و انرژی مثبت به فوتبال 

ایران تزریق کنیم که این هم به امید خدا منجر به صعود تیم ملی 

به جام جهانی خواهد شـــد. آغوش ما برای تمام پیشنهادهای 

باشگاه ها باز است و ارتباط دوجانبه با آنها خواهیم داشت. یکی 

از فواید حضور من در تیم ملی این اســـت که با فوتبال ایران و 

ذهنیت بازیکنان آن آشنا هستم. 

 همه شانس ملی پوش شدن دارند

از نظر من تمام بازیکنان از شانس مساوی برای حضور در تیم 

ملـــی برخوردارند. در چند روز آینـــده تمرکزمان روی لژیونرها 

خواهد بود. زمان کمی داریم و نمی توان انتظار تغییرات زیادی 

را داشت، اما رفته رفته تغییر رفتار در تیم و اثر شخصیتی بنده را 

در تیم ملی مشاهده خواهید کرد. بعد از اینکه مرحله انتخاب 

بازیکنان را پشت سرگذاشـــتیم باید مدل بازی مان را انتخاب 

کنیم. همه ما باید دست به دست هم بدهیم تا نتایج اخیر تیم 

ملی را پشت سر بگذاریم و به آینده خوشبین باشیم. البته برای 

این راه کمک رسانه ها و اهالی فوتبال را می خواهیم.  

 به خاطر دانش و شناخت از فوتبال ایران 

انتخاب شدم

نمی توانـــم درمورد پشـــت صحنه ها حرف بزنـــم، چون باید 

فدراسیون در این مورد حرف بزند. معتقدم من به خاطر دانش 

و شناختی که از فوتبال ایران دارم، انتخاب شده ام و فدراسیون 

فوتبال به این نتیجه رسیده که شناخت و دانش من چیزی است 

که روی آن تاکید دارد. بیشتر از هر چیز به شغل خود اهمیت 

می دهم تا اینکه به حواشی بیرون بپردازم. صعود به جام جهانی 

و کسب پیروزی منافع اسکوچیچ نیست بلکه این منافع ایران 

اســـت که به همین دلیل همه باید با هم باشـــیم و این مساله 

منافع همه ما در کشـــور ایران است. بنده جزئی از کشور شما 

هستم و همه باید برای موفقیت تیم ملی تلاش کنیم. قرارداد من 

می تواند تا سال 2050 باشد، اما همه می دانیم اگر نتایج مان 

خوب باشـــد، می مانم و اگر نتایج بد باشد، قطعا گزینه بهتری 

جایگزین من خواهد شد. 

 مشکل قلبی نه، آلرژی داشتم 

درمورد بیماری ام خیلی چیزها در رســـانه ها می شنوم. اینکه 

گفته می شـــود من مشـــکل قلبی دارم و خبرهای دیگر. البته 

باید بگویم من آلرژی به هوا داشـــتم که در آبادان بیشتر شده 

بود، اما خداراشـــکر معالجه شد. وقتی من تیم صنعت نفت را 

ترک کردم هیچ صحبتی با تیم ملی نداشـــتم. حتی این بحث 

از سمت مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان هم مطرح شده 

بود و او هم مرا تشویق کرد، اما آن زمان اصلا در جریان پیشنهاد 

تیـــم ملی نبودم. در آن مقطع 6-5 باشـــگاه مهم و صاحب نام 

داخلی هم با من تماس گرفتند، اما به خاطر تعهد اخلاقی که 

به باشگاه صنعت نفت داشتم به این باشگاه قول داده بودم در 

ایران برای هیچ تیم باشگاهی سرمربیگری نکنم ولی تیم ملی 

قطعا یک موضوع متفاوت است. 

 ایجنت من در ایران خیلی بد است!

سرمربی تیم ملی درمورد اینکه گفته می شود برخی ایجنت های 

رسمی و غیررسمی در حضورش در تیم ملی نقش داشته اند و 

این نگرانی وجود دارد که این افراد در انتخاب بازیکنان هم نقش 

ایفا کنند، یادآور شد: »باید بگویم انتظار این سوال را نداشتم. 

ســـوال شـــما بنده را مجاب می کند تا در این مورد، این گونه 

پاسخ دهم؛ من در دو دانشگاه و یک آکادمی فعالیت می کنم 

و درمـــورد تجربیاتم فقط پنج ســـال حضورم در ایران را مطرح 

کـــرده ام. با تیم های النصر و فولاد، حضور در لیگ قهرمانان را 

تجربه کرده ام و فقط دربـــاره آن چیزی صحبت کرده ام که در 

ایران بر من گذشته اســـت. اگر درمورد ایجنت ها و کارگزاران 

صحبـــت می کنید باید بگویم که ایجنت من در ایران خیلی بد 

اســـت! اگر قرار است کارگزاران من را به شمال و جنوب کشور 

ببرند و بعد هم با نقشـــه من را به تیم ملی بیاورند، باید بگویم 

آنها کارشان را خیلی بد انجام داده اند. من با فدراسیون ایران 

قرارداد بســـته ام و پای شخص خاصی درمیان نبوده و اطلاعی 

از اینکه می گویید یک آقازاده واسطه این انتقال بوده، ندارم.« 

 دوست دارم فوتبال هجومی ارائه کنیم

در ایـــن چندوقت که تیم ملی را آنالیز کردم به نظرم تیم ایران 

در ســـازمان دفاعی نقص هایی دارد. ایده من این است که تیم 

ما در ســـطح بالا بتواند با تیم های دیگر رقابت کند. قطعا این 

اشتباه را هم نمی کنم که تغییرات زیادی در همین ابتدا داشته 

باشـــیم ولی من مربی بیش فعالی هستم و دوست دارم فوتبال 

هجومـــی ارائه کنیم. اما اگر در یک بازی مجبور شـــدیم، کار 

دفاعی هم انجام خواهیم داد. 

 فکر نمی کردم روزی جایگزین کی روش شوم

به اتفاقات سال 2011 فکر می کنم. در آن سال در بازی النصر 

و اســـتقلال، کارلوس کی روش را که سرمربی تیم ایران بود، در 

هتل دیدم و فکر نمی کردم روزی جایگزین او شـــوم! البته این 

را هم باید بگویم که برای رســـیدن به هدفم تلاش کرده ام. این 

می تواند آرزوی هر مربی ای باشـــد. در پنج ســـال گذشته که 

در ایران بودم پیشـــنهادهای زیادی از باشگاه های مختلف و 

همچنین دو بار نیز پیشـــنهاد برای تیم امید ایران داشـــتم که 

هیچ کدام میسر نشد. 

 صنعت مایل بود در خدمت تیم ملی باشم

ســـرمربی تیم ملـــی در پایان درباره بحـــث غرامت 140 هزار 

دلاری اش به باشگاه صنعت نفت آبادان و اینکه گفته می شود 

مهلت او بـــرای پرداخت این غرامت به پایان رســـیده، گفت: 

»صحبتی که من با باشـــگاه صنعت نفت داشتم این بود که به 

هیچ باشگاه دیگری نروم. این موضوع را انکار نمی کنم و الان 

هم از آن شـــرط مان تخطی نکرده ام. باشگاه صنعت نفت هم 

مایـــل بود که بعد از جدایی از آن تیم در خدمت تیم ملی ایران 

باشـــم. فکر می کنم این باشگاه مدیران باهوشی داشته باشد 

که این موضوع را درک می کنند. طبیعی است که از حق خود 

هم دفاع کنند. از باشگاه صنعت نفت تشکر می کنم که اجازه 

داد در آن تیم حضور داشته باشم. تجربه بسیار جذاب و خوبی 

برای من بود. از مردم آبادان هم تشکر می کنم.« 
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فکر نمی کردم روزی جایگزین کی روش شوم!
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یحیی به حرف کالدرون رسید

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛موضعوزارتورزشدرخصوصانتخاباتفدراسیونفوتبال

بازنشسته ها حق ریاست ندارند، شاید علیه بهاروند اعلام جرم شود!

تیم پرسپولیس در روزی که سریالی از اشتباهات بین بازیکنان این تیم بدجور 

توی ذوق می زد، مقابل تیم قدرتمند الدحیل در لیگ قهرمانان آســـیا شکست 

خورد تا یحیی گل محمدی به این نتیجه برسد که نمی تواند صرفا به اسم و رسم 

بازیکنان توجه کند و اگر بخواهد تیمش در رقابت های پیش رو به موفقیت برسد، 

باید کمی هم به آمادگی بازیکنان تیمش توجه کند. سرخ ها باید 2 روز دیگر باز 

هم در رقابت های آسیایی به میدان بروند و البته این بار حریف شان مثل الدحیل 

تیم پرستاره ای نیست و این امید وجود دارد که آنها در دومین بازی خارج از خانه 

امتیاز دشت کنند و به وضعیت خود در جدول گروه  Cرقابت های لیگ قهرمانان 

آسیا سروسامان بدهند. 

 بازگشت رادوی با انگیزه 

علیرضا بیرانوند در 2 بازی پشت سر هم مقابل استقلال و الدحیل 4 بار دروازه 

خود را بازشـــده دید. اتفاقی که برای تیمی مثل پرســـپولیس که در 18 بازی 

تنها 7 گل دریافت کرده بود، چندان مناســـب نیســـت. بیرانوند روی گل اول 

الدحیل عکس العمل مناسبی از خود بر جای نگذاشت و به ادعای اکثر 

کارشناسان دروازه بانی او می توانست اجازه ندهد تا مانژوکیچ در 

اولین حضور آســـیایی اش به گل برسد، اما برای سرخ ها که یک 

دروازه بان آماده مثل رادوشـــویچ را روی نیمکت خود می بینند، 

این موضوع چندان جای نگرانی ندارد و یکی از احتمالاتی که 

در ترکیب پرسپولیس مقابل الشارجه وجود دارد، بازگشت رادو 

به قفس توری سرخ هاســـت. فرامـــوش نکنیم که بوژیدار در 7 

بازی این فصل برای پرســـپولیس، صفر گل خورده در کارنامه 

داشته است. 

 سوپرمن می آید!

یکـــی از ایراداتی که به ترکیب یحیی در بازی مقابل 

الدحیل وارد است، نیمکت نشین کردن سیدجلال 

حسینی اســـت. او که با کوهی از تجربه در چند 

فصل گذشـــته عصای دست مربیان پرسپولیس 

بـــوده، در بازی برابر الدحیل به بهانه خســـتگی 

بر جای مانده از بازی ســـنگین برابر استقلال به 

نیمکت منتقل شد، اما اشتباهات زیاد خط دفاعی 

سرخ ها باعث شد انتقادات از این تصمیم گل محمدی 

بالا بگیرد. حالا شنیده می شود که این بازیکن بار دیگر به 

ترکیب اصلی تیمش در بازی برابر الشارجه باز می گردد. 

تنها علامت ســـوال اینجاســـت که او قرار اســـت جای 

خلیل زاده که اشـــتباه فاحشـــی روی گل اول الدحیل 

داشـــت، به ترکیـــب برگردد یا اینکـــه یحیی تصمیم به 

استفاده از زوج سیدجلال-شجاع در این بازی دارد. تمرینات آتی سرخ ها نشان 

می دهد یحیی برای خط دفاع تیمش چه تصمیمی می گیرد. 

 تغییرات احتمالی در چپ و راست

محمد نادری که در بازی با الدحیل به ترکیب اصلی بازگشته بود، با اشتباه بزرگی 

که روی گل مانژوکیچ مرتکب شد، بار دیگر به یکی از کاندیداهای نیمکت نشینی 

تبدیل شد. او که در نفوذها عملکرد بدی نداشت، نتوانست در کارهای دفاعی 

موفقیت چشمگیری داشته باشد تا احتمال بازگشت انصاری به ترکیب مطرح 

شود. ضمن اینکه شنیده می شود یحیی برای دفاع راست تیمش هم صحبت هایی 

با سیامک نعمتی کرده و این احتمال می رود که شیری هم بعد از مدت ها فیکس 

بازی کردن، نعمتی را به جای خود در ترکیب ببیند. 

 کمال جایش را پس می گیرد

کمـــال کامیابی نیا در اقدامی عجیب در بازی مقابل الدحیل به نیمکت تیمش 

تبعید شـــد تا محســـن ربیع خواه جانشین او در ترکیب باشـــد. خیلی ها این 

نیمکت نشینی را به صحنه گل دوم استقلال و دریبل خوردن کامیابی نیا از قائدی 

ربط می دهند، اما چیزی که به نظر می آید این است که ربیع خواه در بازی برابر 

الدحیـــل با وجود اینکه تیمش 2 بر صفر عقب بود، خیلی عقب بازی می کرد و 

باعث می شد تیم نتواند همه جانبه در حملات حضور پیدا کند 

و همین موارد بازگشت کمال به ترکیب را پررنگ تر می کند. 

 استوکس بالاخره به ترکیب اصلی می رسد

آنتونی اســـتوکس که کمی دیر به جمع سرخ ها اضافه 

شـــده تا به این جای کار در 2 بازی استقلال و الدحیل 

حدود 47 دقیقه در میدان حاضر شده و توانسته عملکرد 

مثبتـــی از خود بر جای بگذارد. او که عامل اصلی تســـاوی 

تیمش برابر استقلال است، به احتمال زیاد با رسیدن به شرایط 

بدنـــی مطلوب به ترکیب اصلی تیمش برمی گردد و آن طور که 

شنیده می شود علی علیپور زوج او در خط حمله خواهد بود. 

استوکس در بازی دوستانه تیمش برابر اشحانیه توانست 2 

بار گلزنی کند تا نشـــان بدهد آمادگی لازم را جهت کمک به 

پرسپولیس در بازی های رسمی دارد. 

 یحیی هم به حرف کالدرون رسید

بسیاری از تغییراتی که در بالا از احتمال وقوع شان در ترکیب 

پرسپولیس عنوان کردیم، مواردی بود که گابریل کالدرون 

آرژانتینی هم در روزهای آخر حضورش در پرسپولیس به آن 

رسیده بود و حالا شاید یحیی به این باور رسیده باشد که 

برخی تصمیمات سرمربی قبلی سرخ ها درست بوده و به 

عملکرد بازیکنان در تمرینات و بازی های رسمی مربوط بوده 

است. شاید مقابل الشارجه، پرسپولیس یحیی را شبیه تر از 

3 بازی قبل به تیم کالدرون در زمین ببینیم. 

انتخابات فدراسیون فوتبال درحالی در تاریخ 25 اسفند برگزار می شود که موضوع 

حضور یا منع حضور بازنشستگان در این انتخابات همچنان مساله ای مبهم به شمار 

می رود و از آنجا که در اساسنامه فدراسیون فوتبال اسمی از بازنشسته ها به میان 

نیامده، فعلا و در مرحله ابتدایی ثبت نام، در این خصوص ســـختگیری خاصی به 

عمل نیامده و یک بازنشسته نیز برای رسیدن به صندلی ریاست ثبت نام کرده و این 

درحالی است که طبق قوانین عمومی کشور، این موضوع مغایر با قوانین بوده و در 

این خصوص حتی احتمالات پیچیده ای نیز وجود خواهد داشت. 

 یک بام و دو هوای فدراسیون

نکته قابل توجه اینکه درحالی صحبت از اساسنامه فدراسیون فوتبال و تطابق آن با 

فیفا می شود که فدراسیون هر زمان که به منابع مالی نیاز دارد به نهادهای بالادستی 

خود ازجمله وزارت ورزش رو انداخته و پای منافع ملی را وسط می کشد و هر زمان که 

منافع خودش به خطر می افتد، پای فیفا را به میان کشیده و سعی می کند با چماق 

فیفا از تهدیدها فرار کند و این درحالی است که خارج از هر بحثی، باید ابتدای به 

امر به قوانین داخلی کشورها احترام گذاشت. 

 بهاروند شانسی برای ریاست ندارد

نمایندگان مجلس شـــورای اســـلامی در جلسه علنی روز 

سه  شنبه، دوم مرداد سال 97 خانه ملت، با اکثریت آرا، طرح 

اصلاح قانون ممنوعیت به کارگیری بازنشستگان را تصویب 

کردند و شورای نگهبان نیز کلیات این مصوبه مجلس را در 

جلسه روز 17 مرداد این شورا، تایید کرد. بر همین اساس و 

طبق همین مصوبه بازنشسته ها حق حضور در فدراسیون فوتبال 

به عنوان رئیس و دبیرکل را نخواهند داشـــت و از آنجا که حضور در 

هیات رئیســـه، شغل به شمار نمی رود، این ایراد به این جایگاه وارد 

نیست. بنابراین و طبق این قانون از حالا مشخص است حیدر 

بهاروند که به نظر می رســـد از همان ابتدا چشم به جایگاه 

نایب رئیســـی و ریاست بر سازمان لیگ داشته، 

برای حضور در انتخابات به عنوان نامزد ریاست 

طبق قوانین کشوری رد صلاحیت شده و نتواند 

برای سمت ریاست در روز 25 اسفند در مجمع 

حضور داشته باشد. 

 موضع رسمی وزارت: دخالت نمی کنیم

یکـــی از موارد دیگر شـــایعه حمایـــت وزارت ورزش از برخی 

کاندیداهاست که جدی بودن گزینه های فوق برای تصدی 

ریاســـت فدراسیون فوتبال را مطرح می کند. تاکنون یکی دو 

تن از کاندیداها به وزارت ورزش و جوانان منتســـب شده اند. 

یک فرد مســـئول در وزارت ورزش در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »ما در 

انتخابات فدراســـیون فوتبال دخالتی نمی کنیم، اما نظارت داریم تا طبق قوانین 

عمومی انتخابات و سلامت حاکم بر آن، یک انتخابات سالم و پاک برگزار شود.« 

 اعلام جرم علیه بهاروند؟

وی درباره موضع وزارت درخصوص بازنشسته ها و ثبت نام بهاروند، گفت: »اگر قوانین 

کشور شامل کاندیداها شود، نمی توان برخلاف قانون رفتار کرد، چراکه در این صورت 

سازمان بازنشستگی می تواند علیه این افراد اعلام جرم کند که در این صورت باید 

دید، آیا باز هم فیفا در دادگاه به فرد خاطی کمک می کند یا خیر! ضمن اینکه خود 

فیفا به قوانین داخلی کشورها احترام گذاشته است. بنابراین ابتدا باید منافع کشور 

را درنظر گرفت و منافع کشـــور باید برای فردی که کاندیدا می شود اهمیت داشته 

باشد و درخصوص شرایطی که دارد، صدق کند. به طور مثال تاج هم بازنشسته بود، 

اما چون جانباز بود، از طرف وزارت صنعت و معدن اعاده به خدمت و سپس دوباره 

به فدراسیون فوتبال مامور به خدمت شد و در این زمینه هیچ چماقی از سمت فیفا 

به ما نشان داده نشد.« 

 تکلیف بازنشسته ها روشن است

مهدی تاج یکی از بازنشســـتگان فدراسیون فوتبال بود که برای ماندن در پست 

ریاست، به دنبال مجوز رفت و توانست به فعالیت خود ادامه دهد. محمدرضا ساکت 

مجبور شد از پست دبیرکلی کنار برود، علی کفاشیان مسئولیت کمیته فوتسال را 

ترک کرد، فریدون اصفهانیان دیگر نتوانست به عنوان رئیس کمیته داوران فعالیت 

کند، اما بهاروند همچنان رئیس سازمان لیگ باقی ماند. در این باره گفته شد چون 

سازمان لیگ خصوصی است بهاروند ماندنی شده است که این دلیل در تضاد 

در نامه ارسال شده تاج به دیوان محاسبات است. میان این اعضا، عبدالکاظم 

طالقانی و محمود اسلامیان بازنشستگان عضو هیات رئیسه بودند. طالقانی 

رئیس کمیته امور اســـتان های فدراسیون فوتبال است و کماکان 

در این مســـئولیت حضور دارد، اما از سوی دیگر افرادی چون 

غلامرضا بهروان، علی کاظمی یا مصطفی شـــهبازی که 

دارای پست های اجرایی در فدراسیون فوتبال بودند، با 

بدنه فوتبال خداحافظی کردند. این در شرایطی بود که 

فدراسیون فوتبال داوطلبانه این کار را انجام داد و حتی با 

امضای مهدی تاج نامه ای به دیوان محاسبات کشور ارسال 

کرد تا تکلیف حضور بازنشســـته ها در فدراسیون فوتبال 

مشخص شود. نکته قابل توجه اینکه در زمان مصوب شدن 

اولیه این قانون 44 نفر از فدراسیون کنار گذاشته شدند، اما 

وقتی قانون گسترده تر شد مقاومت هایی از سمت فدراسیون 

فوتبال شکل گرفت تا سران فدراسیون بر جای خود باقی مانده 

و به فعالیت ادامه دهند. 

در هر صورت فدراسیون به صورت تقریبی )و نه کامل( از قانون 

منع به کارگیری بازنشستگان در دو بازه زمانی آذرماه 95 و 

97 تمکین کرده و حالا در آستانه انتخابات باید دید شرایط 

برای بازنشستگان چطور پیش خواهد رفت. 

یکشنبه ۲۷ بهمن ۱۳۹۸   شماره ۲۹۸۳

ورزش

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

آرشمحمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

اسکوچیچ در پاسخ به سوال خبرنگار »فرهیختگان«:

کسی نمی تواند مرا بخرد، لیست سیاهی نداریم

نکته قابل توجه نخستین نشست خبری اسکوچیچ، حضور بی شمار اصحاب رسانه بود تا جایی که سالن همایش های هتل آکادمی تقریبا پر بود. چند تن از تهیه کننده های ورزشی و چند نماینده 

از رسانه های خارجی نیز در نشست حاضر بودند. 

 اسکوچیچ در آغاز صحبت هایش به نکته جالبی اشاره کرد و گفت: »پیش از هر چیز روز مادر را تبریک می گویم. بدون وجود مادران هیچ کدام از ما نبودیم.« 

 برخی ســـوالات از ســـرمربی جدید تیم ملی انتقادی و چالشـــی بود تا جایی اگر قبلی ها همچنان سرمربی تیم ملی بودند، شاید کار به جاهای باریک کشیده می شد، اما اسکوچیچ سعی کرد ابتدا 

خود را خونسرد نشان داده و سپس با تدبیر و تامل پاسخ سوال این دسته از خبرنگاران را بدهد. 

 در این نشســـت باز هم ســـوال نســـبتا چلوکبابی مطرح شد و این بار از اسکو سوال کردند که نمی خواهیم سوال چلوکبابی بپرسیم، چون می دانیم به جز آن، باقلاقاتق و فلافل را هم خورده اید که 

در این لحظه دراگان گفت: »اتفاقا تمام انواع کباب ایرانی را امتحان کرده ام.« 

 با انتخاب اســـکوچیچ به عنوان ســـرمربی تیم ملی، برخی بازیکنان )بدون نام بردن از آنها( علیه وی در فضای مجازی موضع گیری کردند و همین موضوع دســـتمایه سوال »فرهیختگان« شد تا از 

سرمربی جدید تیم ملی سوال کند، آیا این موضوع ذهنیت او را منفی کرده و باز هم مثل گذشته شاهد لیست سیاه در تیم ملی خواهیم بود یا اینکه این مربی به صورت عقلانی و بدون توجه به این 

مسائل می خواهد همچنان بهترین ها را به تیم ملی دعوت کند. اسکوچیچ در پاسخ به این سوال گفت: »با 51 سال سن، کسی نمی تواند مرا بخرد و لیست سیاهی نداریم. اینها شایعاتی است که 

مطرح می شوند و مطمئنا بازیکنانی به تیم ملی دعوت می شوند که مستحق و لایق پوشیدن پیراهن تیم ملی هستند.« 


